



What is Platelet Rich Plasma (PRP)?

This new procedure is all the rage, using your own platelets and plasma (taken from a small sample of your blood), to stimulate collagen and improve the skin's texture and elasticity. This is great for thin crepey skin, especially around the eyes, neck, décolletage, full face and hands in order to produce a rejuvenating and tightening effect on your skin.

With the Platelet Rich Plasma (PRP) facelift, you will see your aging skin transform — skin that has become discolored or sags will become smooth and rosey.

ماهي البلازما الغنية بالصفائح الدموية (بي آر بي) ؟

هذا الإجراء الجديد باستخدام الصفائح الدموية والبلازما الخاصة بك (مأخوذة من عينة صغيرة من دمك) ، لتحفيز الكولاجين وتحسين نسيج البشرة ومرونتها.

تستيج البسترة ومروطها. فعالية ال(بي آر بي) رائعة على الجلد لنضارة و تجديد البشرة خاصة حول العينين والرقبة والوجه واليدين من أجل إحداث تأثير مجدد على خلايا بشرتك. مع (بي آربي) ستري تحوّل بشرتك و تلاحظ تغير في ملمس و نعومة البشرة و نضارتها .



Why might you choose the PRP Facelift?

For most people, a surgical facelift isn't the best option.

With PRP and Bio-fillers, we can return the youthful volume to your face and give you back your beautiful facial shape. The effect of natural growth factors really gives the PRP Facelift its impact. Growth factors facilitating healing and stimulating the growth of new tissue. These growth fators can be used to encourage your body to create new younger skin cells.

As the process goes on, you'll see your skin color improve as new blood vessels form, and collagen will form in the skin to give that plump look associated with youth.

The treatment itself takes about an hour and you will generally require one treatment every 2-4 weeks for 3-4 months.

Results can be maintained with a single repeat treatment every 6-12 months. It is a very safe treatment because we are using your own blood so there is no chance of an allergic reaction or side-effects.

لماذا قد تختار شد الوجه و إزالة التجاعيد بإستخدام ال (بي آر بي)

بالنسبة لمعظم الناس ، لا يعتبر الخيار الجراحي الخيار الأفضل مع PRP و Bio-fillers ، يمكننا إرجاع الشباب إلى وجهك و اخفاء التجاعيد و ترهل البشرة إن تأثير عوامل النمو الطبيعية يحفيز نمو الأنسجة الجديدة و تشكل الكولاجين لإعطاء بشرة شابة مشدودة و ممتلئة و لون نضر العلاج يستغرق حوالي ساعة وسوف تكون بشكل عام تتطلب جلسة واحدة كل 2-4 أسابيع لمدة 3-4 أشهر و يمكن الحفاظ على النتائج مع تكرار العلاج كل 6-12 شهرا إنه إجراء آمن للغاية لأننا نستخدم دمك حيث لا توجد فرصة لرد فعل حساسية أو آثار جانبية.

Top 5 benifits of Platelet-Rich Plasma with Dr.PRP kit

Remove black circles under the eyes

Glowing and smooth skin Get rid of thin lines and delay the appearance of wrinkles,

Tightening up and decrease loose skin & stimulates production of collagen

Unify skin tone

أهم ٥ فوائد للبلازما الغنية بالصفائح الدموية بإستخدام DR.PRP kit

التخلص من الخطوط الرفيعة في الوجه و تأخير ظهور التجاعيد

توحيد و صفاء لون البشره

شد الوجه و التقليل من ترهل البشرة و تحفيز انتاج الكولاجين الطبيعي

التخلص من الهالات السوداء تحت العينين

نضارة و نعومة البشره

